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Haftada bir ilçemizdeki belediye başkan adaylarını konuk ediyoruz. Sorularımızı soruyor
cevaplar alıyoruz. Gazetecilik etiği çerçevesinde her adaya tarafsızca yer veriyor, objektif
olmaya çalışıyoruz.

  

Geçen hafta MHP adayı Mustafa Sade’yi, bu hafta CHP adayı Ulvi Süvarioğlu’nu konuk ettik.

  

Sayın Süvarioğlu için onu tanıyan herkes “Fatsa’ya on numara fazla” diyor.

  

Biz de bu algının nasıl oluştuğunu kendisine sorduk.

  

Ulvi bey “Madem ki on numara fazlayım, o zaman beni seçin. Seçin de on numara hizmetler
yapayım. Fatsa’yı marka kentler düzeyine yükselteyim” cevabını aldık.

  

CHP’nin adayı Ulvi Süvarioğlu için ‘siyasetin klasik görüntüsünden uzak bir aday’ diyebiliriz.

  

Çünkü siyasi yaklaşımı, hedeflediği hizmetler, yol-kanalizasyon-su gibi hizmetleri rutin gören, bu
işlerle göz boyamaya kalkışmanın yanlış olduğunu iddia eden, hatta makam aracını bile alırken
büyük hata yapan, 10 yılda usta olamamış ancak ustalık dönemi için aday oldum diyen bir
yöneticiyi neden seçeceksiniz? diyebilen bir siyasetçi.

  

Ulvi Süvarioğlu ile yaptığımız söyleşiyi geniş ayrıntılarıyla manşet haberimizde okuyacaksınız.
Ben buradan haberin içeriğine girmeyeceğim. Ancak söyleşimiz içindeki ayrıntıları
yorumlayacağım.

  

Dikkat çekici söylemler...
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“Fatsa’ya fakülte değil, üniversite kurmamız gerekir. Bu üniversiteyi vakıf kurarak rahatlıkla
oluşturabilir. Çünkü gelişmenin temel taşlarından birisi eğitim yatırımlarıyla sağlanıyor. Biz ticari
etkinliği öne çıkarırsak ilçe halkı renginleşecek, istihdam artacaktır. Küçük bakkal zihniyeti değil,
şirketleşerek büyümeliyiz. Bakıyorum da, kimse bu etkenlerden bahsetmiyor. Yol, kanalizasyon,
park, bahçe, su gibi etkenlerden bahsediliyor. Bunları büyük proje diye yutturmaya çalışıyorlar.
İnanmayın.”

  

Sayın Süvarioğlu’nun yaklaşımları ve beyanları siyasetin sıra dışı beyanlarıdır.

  

Açık yüreklilikle konuşuyor. Siyaset adına değil, Fatsa’ya yapılabilecek hizmetler adına
konuşuyor.

  

Örneğin; “Ulvi Süvarioğlu bu gün geldiği konum itibariyle Fatsa’ya borçludur. Çünkü bu
topraklarda doğup büyümüştür. Bu borcumu ödemeye geldim. Benden alacağınızı alın. Her
yerde CHP adayı Fatsa’ya on numara fazla diyorlar. Daha ne istiyorsunuz. O zaman Ulvi
Süvarioğlu’nu seçin, on numara hizmetler kazandırayım Fatsa’ya.” diyebiliyor.

  

“Spor alanında bir voleybol takımımız, bir yüzme takımımız, bir atletizm takımımız var mı?

  

Yok...

  

Ulusal ve uluslararası bazda kazanılmış bir spor müsabakasına imza atabilmiş miyiz?

  

Hayır...

  

Marka olmuş bir yapıtımız var mı?

  

Yok...
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Fatsa ile özdeşleşmiş bir etkinliğimiz var mı?

  

Yok...”

  

Bu sorular ve sohbetimiz içinde daha bir çok soru Sayın Süvarioğlu’na ait.

  

Çok katı siyasi saldırganlığı, çok katı muhalefeti, rakipleri ve onların partilerine karşı çok katı
söylemleri yok.

  

Ulvi bey ile konuştuğunuzda ufkunuzun açılmaması mümkün değil.

  

Bilgili olmak böyle bir şey. Daima ileriyi görür.

  

O halde on numara bir adam ise, üzerinde düşünmek gerek...
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